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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 20 DE MAIG DE 2009. 
 
 
 
A Bellaterra, a les 15:16 hores del dia 20 de maig de 2009, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Almiñana Domènech, Jordi 
Alsedà Soler, Lluís 
Armario García, Antonio 
Badiella Giménez, Núria 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Blanco Rodríguez, Joan 
Caballín Fernández, Rosa 
Cerqueda Segarra, Laia 
Cosín Tomás, Marta 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Daroca Milán, Marc 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Garrido Millán, José Luís 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 
Navarro García, Maite 
 
 
 

Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, Maria 
Ponte Marull, Inmaculada 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Surrallés Calonge, Jordi 
Vallvé Juanico, Julia 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Vich Vila, Arnau 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat asistencia: 
 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Barbadilla Prados, Antonio 
Lloret Maya, Francisco 
Martínez Ramírez, Paz 
 
 
 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 

1. Lectura i aprovació, si escau de l’acta de la reunió anterior. 
2. Informació de l’Equip Deganal. 
3. Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic curs 2009-2010.  
4. Aprovació, si s’escau, de la proposta de regulació de l’accés als pàrquings.  
5. Afers acadèmics i de tràmit.  
6. Torn obert de paraules. 

 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
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2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà, Jordi Barbé, informa a la Junta sobre diversos aspectes: 
 
 
Informació d’àmbit acadèmic 
 
L’ANECA ha passat al Consell d’Universitats, per a l’aprovació definitiva, els Graus de 
Biologia, Biotecnologia, Microbiologia, Biologia Ambiental, Bioquímica  
 
S’han enviat a l’Aneca les al·legacions i modificacions del Grau de Genètica i 
n’esperem la resolució finals al mes de juny. Pel que fa al Grau de Biomedicina, al llarg 
d’aquesta setmana està prevista una reunió per analitzar la qüestió del canvi de nom del 
grau. 
 
Pel que fa  a la programació acadèmica pel curs 2009-10, s’està treballant en definir 
l’aulari assignat per Llicenciatures i Graus. Els horaris de Llicenciatures ja estan 
enllestits i s’han fet  reunions amb els coordinadors de Graus i les Unitats per tal 
d’acabar d’ajustar els horaris i la programació. 
 
A rel de la entrevista amb el Vicerector de Personal Acadèmic, podem dir que el 
rectorat està finalitzant l’elaboració del model de comptabilització de l’activitat docent 
dels professors en els Graus. 

 
S’ha constituït i reunit la comissió de coordinació dels primers cursos. 
 
Sobre el tema de les Guies Docents, La UAB ha decidit que existirà una única guia, 
però estem pendent d’una reunió, els propers dies, amb la delegada de la Rectora, sobre 
aquest punt. Haurien d’estar finalitzades cap a finals de juny o mitjans de juliol. 
 
Estan previstes, pel proper divendres, unes reunions informatives sobre “inter-
connectivitat”, amb estudiants de 1er,  per tal d’explicar-los les possibilitats de passar 
als Graus 

  
S’ha preparat una programació d’activitats, en motiu del 150 aniversari publicació de 
l’Origen les espècies: 
 

Conferència d’Inauguració de Curs, a càrrec del Prof. Jaume Baguñà 
Conferència de Sant Albert, a càrrec del Prof. Antoni Fontdevila 
Conferència del Centre d’Història de les Ciències 
Conferència del Prof. Antonio Lazcano 
La Biblioteca ha preparat una Exposició sobre Darwin 

 
 
Informació sobre els Màsters 
 
La professora Dolores Jaraquemada, responsable dels Màsters, explica que tots els 
màsters s’han reduït a 60 crèdits i que ens podem trobar amb alumnes que els hi faltin 
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180 crèdits per completar, així que, per aquest any, estarien prevists un estudis 
complementaris i que estarien preparats pel moment de les matrícules. 
 
 
Informació d’àmbit espais, infrastructura i economia 
 
- Ja estan alliberats els espais del Sincrotró i ara caldrà fer-hi les actuacions 
programades.  
- Tindrem dos espigons en obres. Les obres de l’espigó C5-senar ja estan començades. 
L’inici de les obres en l’espigó C3b-parell està previst per a principis de juliol i, per 
tant, quedarà inutilitzat a partir d’aquest moment. 
- La zona de despatxos per Coordinadors de Titulacions i de Màsters  ja està habilitada. 
 
El pressupost pel 2009 sembla que s’aprovarà en el proper Consell de Govern i desprès 
haurà de passar al Consell Social. Pel moment, Gestió Econòmica ja ha repartit 
aproximadament el 80 % del pressupost. 
 
Aquesta setmana s’instal·laran quatre models de “taules multimèdia” per les aules. 
S’haurà de triar un, i per l’octubre haurien de tenir unes 22 aules equipades. la resta 
d’aules les tindrem al llarg del curs 2009-10. L’objectiu és evitar tenir que anar sempre 
a buscar les claus a consergeria. 
 
A la Biblioteca està prevista una progressiva reducció de les revistes en paper (s’anirà 
fent amb aquelles de les que tenim accés electrònic). La perspectiva és d’alliberar uns 
1000 metres lineals de prestatgeries. Les revistes més antigues es guardaran a la 
hemeroteca i als espais habilitats per la Generalitat, amb aquest objectiu, a Lleida (el 
GEPA).  
 
Durant el mes de juny està previst el canvi de tapisseria a la Sala d’Actes. També s’hi 
faran algunes millores en les llums i algun d’altre d’aspecte. 
 
S’instal·larà la climatització  a les Sales de Graus, de Vidre i de Juntes, això vol dir que 
no estaran operatives fins a finals de juny, aproximadament. 
 
S’ha tornat a activar la Comissió de Restauració amb usuaris del bar i restaurant de 
Ciències-Biociències. Es demanen voluntaris per formar part d’aquesta comissió. 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, informa sobre el tema del grups electrògens. 
La Dra. Maite Carrassón va demanar que els laboratoris de la Facultat puguin disposar 
de suport electrogen. S’ha demanat pressupost a l’Àrea Tècnica i el cost  mínim es de 
200.000€ per dos equips. Existeixen vuit grups electrògens a l’edifici i els seus usuaris 
no estarien disposats a participar en un nou finançament. Hi ha la possibilitat de 
connectar unes centrals d’alarma, que avisa als usuaris en el cas d’incidència de 
subministrament, però el cost és d’uns 30.000 €. Es veurà si entre les dues Facultats fos 
possible la seva instal·lació. 
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S’obre un torn de paraules: 
 
La prof. Immaculada Ponte demana informació sobre el nou màster aprovat, amb el 
nom d’Estructura de proteïnes. 
 
El prof. Fernando García del Pino comenta que s’està potenciant les estructures de 
microgrups electrògens. 
 
El prof. Antonio Armario demana que es garanteixi una màxima agilitat en el sistema de 
fotocòpies de les revistes que es trauran de la Biblioteca. 
 
La prof. Dolores Jaraquemada contesta que el Màster és interuniversitari amb la 
Universitat de Saragossa, i que corresponia a un programa de doctorat que s’ha convertit 
en Màster. 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, explica que s’havia previst un espai d’uns 50 
m en el subterrani, per la instal·lació dels grups electrògens, però que el tema està 
difícil. 
 
El Degà comenta que, a part el tema de l’espai, hi ha el problema del cost econòmic, 
que la Facultat no pot abordar. 
 
La responsable de la Biblioteca, Montserrat Mallorquí, explica que el préstec 
interuniversitari de vegades és lent, perquè agrupa organismes que no sempre són de la 
UAB. Pel que fa el tema del GEPA, el que s’intenta és portar-hi el màxim de 
publicacions possibles, per tal d’alliberar espais en la UAB. En el dipòsit intermig, la 
disponibilitat és en el mateix dia. 
 
 
3.- Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic curs 2009-2010.  
 
Aquest calendari ja va ser revisat i aprovat en la darrera Comissió d’Afers Acadèmics 
de la Facultat. 
 
El Degà explica com es va aprovar el calendari general a la UAB i les modificacions 
que es proposen per tal d’adaptar-lo a les necessitats de la Facultat. 
 
Un representat dels estudiants, Marc Daroca, demana quan seran els exàmens de 
setembre. El Degà contesta que, amb el nou model, no hi hauran exàmens a setembre. 
 
La prof. Jordina Belmonte, pregunta sobre la possibilitat de deslligar el test de seguretat 
del Campus virtual, per tal d’agilitzar els procediments. El Prof. Josep Vendrell contesta 
que el deslligar-lo del Campus virtual no és la millor possibilitat, que de totes maneres 
s’intentarà veure com agilitzar-lo. 
  
S’aprova per assentiment el calendari acadèmic pel curs 2009-2010. 
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4.- Aprovació, si s’escau, de la proposta de regulació de l’accés als pàrkings.  
 
El Degà, fa un resum de la història d’aquesta proposta i la necessitat de  redefinir i 
regular el sistema d’accés. Explica que la proposta s’ha d’aprovar a les dues Facultats i, 
per tant, la proposta que es porta avui està elaborada per les dues Facultats i 
l’Administració de Centre. 
 
El representant dels alumnes, Marc Daroca, exposa els problemes dels alumnes per 
aparcar i demana el per què s’ha garantit únicament la possibilitat d’aparcar dels 
professors. 
 
La representant dels alumnes, Laia Cerqueda, demana sobre la possibilitat d’instal·lar un 
pàrking de bicicletes en la zona de baix i que no calgui pujar les escales amb les 
bicicletes. 
 
El prof. Antonio Armario, fa l’observació que el grup 4 correspon únicament als becaris 
no PIF. 
 
El prof. Noël Xamena demana quan és té la intenció que comencin a funcionar aquestes 
targes. 
 
Contesta a les intervencions el Degà. És molt difícil fer extensiu aquest model als 
alumnes i ha calgut establir un criteri de priorització que es basen en considerar que a un 
professor l’esperen els alumnes per la classe i que no és el cas dels alumnes. Sobre el 
grup 4, si, són becaris no PIF. Sobre el tema de les bicicletes, s’estudiarà com 
solucionar el tema. Sobre la posada en marxa del sistema, cal aprovar-ho prèviament a 
les dues facultats. 
 
 
5.- Afers acadèmics i de tràmit.  
 
- Aprovació de la graella de les activitats proposades per el reconeixement de crèdits de 
lliure elecció, segons la documentació enviada prèviament als membres de la Junta 
Permanent i que va ser analitzada i aprovada per la COA de Biociències, en data de 12 
de maig. 
 
- Aprovació dels propedèutics pel proper curs. Van ser analitzats per la COA de 
Biociències, en data 12 de maig. 
 
- S’informa del tribunal per la Prova d’Aptitud de Biotecnologia, per la Sra. Irina 
Kavaeva, proposat i aprovat a la COA del 12 de maig. 
 
- S’informa dels tribunals previstos pels alumnes que, al haver superat el nombre màxim 
de convocatòries normals, estan regulats pel règim de permanència. Segons la 
documentació enviada prèviament als membres de la Junta Permanent i que va ser 
analitzada i aprovada per la COA de Biociències, en data de 12 de maig. 
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6.- Torn obert de paraules. 
 
Els estudiants, en veu d’un dels seus representants, Marc Daroca, proposen llegir un 
manifest elaborat per un professor de Madrid. Proposen, igualment, una Junta de 
Facultat Extraordinària per discutir el plantejament de Bolonia i ajornar la posada en 
marxa dels graus un any. 
 
Sobre aquests temes els prof. Lluis Alsedà i Jordi Barbé exposen, com a resposta, les 
seves opinions. 
 
El Degà els recorda que el Reglament de la Facultat té previst que la sol·licitud s’ha de 
fer per un terç dels seus membres i que si el Deganat rep aquesta sol·licitud es 
convocaria immediatament la Junta de Facultat extraordinària. En cas contrari no es 
convocarà donat que, com reconeixen els propis estudiants, la Facultat de Biociències 
ha seguit escrupolosament tots els terminis i procediment reglamentaris per a 
l’elaboració dels plans dels Graus, i per tant no hi ha cap raó per celebrar una Junta 
extraordinària sobre aquest punt. 
 
Finalitzades les breus paraules dels assistents en diversos sentits, els assistents ja no 
demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 17:34 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 20 de maig de dos mil nou. 
 
 
 
 
 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
 
 

 

 
 


